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PROTOKOLL 

Ombudsmøte Sunnmør skyttersamlag søndag 5. desember 2021 
 

Årsmøtet/Ombudsmøtet ble holdt på skytterhuset i Engesetdalen. 

Møtet ble startet med 1 minutts stillhet for Asbjørn Nybø som døde 1. oktober. 

1. Innkalling. - Godkjent. 
 

2. Saksliste. - Godkjent. 
Ombud, totalt 22:  
- Engesetdal/Skodje   7 
- Sunnylven   3  
- Langevåg   1 
- Aalesund   3 
- Ørskog   3 
- Hildre og Brattvåg  2 
- Vestrefjord   1 
- Sykkylven   2 

 
3. Valg av møteleder: Ola Vangen. 

 
4. Valg av protokollfører: Beate Hjellen. 

 
5. Representanter til å skrive under protokoll: Gaute Åmlid og Are Hestetun. 

 
6. Årsmelding styret: Årsmeldinga ble opplest av leder Ola Vangen.  - Godkjent. 

 
Kommentarer:  
Det var også Hjemme-LS i felt! Teodor Klokset Lilleng vant der også, med 30 treff. 
Covid19 har preget 2021 i større grad enn det kom fram innledningsvis, skrive litt om.  
 

7. Årsmelding fra Ungdomsutvalget. Årsmeldinga ble opplest av Ola Vangen. - Godkjent. 
 
Kommentarer:  
Spørsmål fra salen om hvorvidt samlaget har gjort seg noen tanker omkring hvordan man 
skal få opp igjen deltakelsen blant de unge, og hvordan vi kan beholde 16-17-åringene. En 
viktig prioritet må være å få i gang ungdomssamlinger igjen, og at det blir lagt en plan B i 
forhold til mesterskapene, i tilfelle det fortsatt blir restriksjoner i 2022 – vi må få til å 
arrangere!  
 
Argumentet for at det ikke ble LDKS i år da det åpnet opp, var at det ble prioritert å få i gang 
aktiviteten i lagene og lokalt, i stedet for å gå rett på et stort mesterskap etter en lang 
nedstenging.  
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8. Regnskap. (Vedlegg 1) 

 Regnskapet ble gjennomgått av kasserer Roger Vangen. 

Kommentarer:  
I fjor ble det påpekt at noe ikke stemte vedr. egenkapitalen, og det har ikke blitt rettet opp. 
Det gjelder et avvik på ca 70.000 kr. Man må enten gå tilbake og finne forklaringen, og rette 
opp, eller det på føres inn et tap i regnskapet (må gå noen år tilbake).  
 

Resultatregnskapet ble godkjent, men ikke balanseregnskapet. Balanseregnskapet presenteres 
på nytt på neste ombudsmøte. Kasserer ble tilbudt hjelp til å finne utav dette.   

 
9. Revisjonsmelding. Revisjonsmeldingen ble opplest av Roger Vangen. - Godkjent.  

 
10. Utdeling av stipend 2021.  

- Ørjan Frøysadal Hauge, medalje på Hjemme-LS (750 kr) 
- Teodor Klokset Lilleng, 2 stk seier på Hjemme-LS bane/felt (2 sølvfat + 4000 kr) 
- Nora Sæterøy Høybakk, seier på Hjemme-LS bane (sølvfat + 2000 kr) 

 
11. Statutt feltkarusell (vedlegg 2).  

Kommentarer:  
- TripleNine Vedde er sponsor for karusellen, så ikke ekstra medaljeinnskudd.  
- Legge til en tekst: «Det anbefales å legge til rette for innskytingshold også på grovfelt der 

hvor det er mulig» 
- Legge til en linje om at oppdatert resultatliste legges ut etter hver runde.  

- Statutten ble vedtatt, med de små endringene.  

 
12. Terminlista for 2022. (Eget dokument) 

Kommentarer:  
- Innskudd står som i år 
- E/S vil flytte feltstevnet sitt til 27/2 i stedet for 3. april (Nasjonal felthelg) 
- Aalesund flytter feltstevnet sitt til lørdag 12. i stedet for søndag 13. mars, så kan man få 

med seg feltstevne i Romsdalen også. Det er få feltstevner i kretsen, så fint om færrest 
mulig kolliderer. 

- Dersom Korona fremdeles er et tema når vi kommer til LDKS felt, så kan det kjøres 42-
skudd (ikke separat finale). 

- Forslag om å flytte ombudsmøtet til en hverdag. Det ble satt til tirsdag 6. desember i 
Sykkylven (kl 18).  

- Spørsmål vedr. miniatyrstevner, MÅ det alltid være dobbelt- eller trippelstevner? Her er 
det ofte interessekonflikter. Det er viktig å få med flere yngre skyttere, veteranene 
dominerer. Kanskje må man tenke litt nytt for framtiden, og legge ekstra til rette for 
ungdommene. Den nye våpenloven gjør det vanskeligere å reise rundt for de som må 
låne våpen, ei fin ordning om at de kan få låne våpen hos arrangør – om de tar kontakt 
på forhånd, så skal nok det som oftest la seg gjøre.  

-Terminlista ble vedtatt, med de nevnte endringer.  
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13. Budsjett 2022. (Vedlegg 3) 
Kommentar: Medaljekostanden blir for 3 år. - Budsjett godkjent. 
 

 
14. Valg 2022 (Vedlegg 4). 

Kommentarer:  
- Det har ikke vært noen formell valgkomite siden ingen ville ta på seg vervet i fjor, men 

Ola Vangen og Roger Vangen tok på seg jobben med å spørre de aktuelle kandidatene.  
- Ungdomsutvalget må bli enige om hvem som skal være leder internt.  
- Ivar S. Pedersen går inn i valgkomiteen, men det trengs et medlem til. Han og 

samlagsleder/styret prøver i fellesskap å finne noen. 

Valg ble foretatt iht valgkomiteens innstillinger.  

 

Møtet ble avsluttet med middagsservering.  

 

 

 

Beate Hjellen 
 

Ivar Fivelstad      Are Hestetun 
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VEDLEGG 1: 
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VEDLEGG 2:  
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VEDLEGG 3:  
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VEDLEGG 4: 

 

Val 2022 

Samlagsstyret  

Leiar/medlem  Ola Vangen   Attval som leiar for 1 år, ikkje på val medlem  

Nestleiar/medlem  Ola Kåre Dybvik  Attval som n.leiar for 1 år, ikkje på val medlem 

Kasserar/medlem Roger Vangen      Attval som kasserar for 1 år og medlem 2 år 

U-kont./medlem  Thor Einar Aurdal   Attval på 2 år 

Styremedlem   Erlend Overaa   Ikkje på val 

Styremedlem   Ronny Vedå    Attval på 2 år 

Vara    Gaute Aamlid   Attval for 1 år 

Vara    Ottar Hauge    Attval for 1 år 

Vara    Runar Stette    Attval for 1 år 

 

Ungdomsutvalet (Leiar sitt og i samlagsstyret) 

Medlem  Kristian Frøysadal Hauge    Ikkje på val 

Medlem   Lennart Grønningsæter   Attval på 2 år 

Medlem   Berit E Dybvik    Ikkje på val 

(Utvalet konstituera fram ein leiar). 

 

Feltutvalet (Leiar sitt og i samlagsstyret) 

Leiar   Tom Olav Moldskred   Attval på 2 år 

Medlem   Lars Høybakk    Ikkje på val   

 

IT-kontakt   Ronny Vedå    Attval  for 1 år 
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Veteranutvalet  

Medlem   Wilfried Kruger   Attval for 1 år  

Medlem   Lars Slyngstad    Attval for 1 år  

Medlem   Ottar Hauge    Attval for 1 år  

 

Uttaks komité  

Medlem   Kåre Midthaug    Ikkje på val  

Medlem   Ivar Fivelstad    Attval for 2 år 

Medlem   Beate Hjellen    Attval for 2 år 

 

Skifeltutvalet   Ungdomsutvalet er skifeltutvalet  

 

Banekontakt   Ove Tomren    På val i 2024  

 

Pressekontakt  

For samlaget   Beate Hjellen    Attval for 1 år  

 

Revisorar 

Hallbjørn Rasmussen      Ikkje på val  

Runar K Stette       Attval for 2 år  

 

Valkomité 

Ivar Skaar Pederse     Veljast for 2 år 

(Må finne ein person)     Veljast for 1 år 

 

 


